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OZK.0002.3.1.2025.KM  

Protokół Nr XIV/2025 z XIV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

przy ul. Podleśnej 15, dnia 20 marca 2024 r. 

Początek posiedzenia o godz. 1530, zakończenie o godzinie 1610. 

 

W momencie rozpoczęcia sesji na sali obecnych było 19 Radnych. Nieobecna Radna: Leokadia 

Gugała Marek Ujda. Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard 

Andres. Posiedzenie protokołowała Katarzyna Myszka. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Sesji Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Stalowowolskim za rok 2024: 

5.1 Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli o stanie 

bezpieczeństwa w Powiecie, 

5.2 Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej 

Woli o stanie ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych, 

5.3 Informacja dotycząca działalności Prokuratury Rejonowej w Stalowej Woli oraz 

Prokuratury Rejonowej w Nisku (właściwość miejscowa obejmuje Gminę 

Bojanów) w zakresie zwalczania przestępczości i zapobiegania temu zjawisku. 

6. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie sanitarnym 

w Powiecie. 

7. Informacja Państwowego Powiatowego Lekarza Weterynarii o bezpieczeństwie 

epizootycznym w Powiecie. 

8. Informacja o działalności Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego 

oraz Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego oraz stopniu przygotowania 

do działania w przypadku wystąpienia zagrożeń na terenie Powiatu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2025 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy. 

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2025 – 2039. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad Sesji. 
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Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym otworzył obrady formułą: „Otwieram XIV Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, 

a także mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie 

listy obecności oraz elektronicznego potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Starosta Stalowowolski działając na 

podstawie art. 15 ust. 9 ustawy o samorządzie powiatowym w dniu 18 marca 2025 r. złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego projektu uchwały. Wniosek 

wpłynął na co najmniej 7 dni przed terminem sesji, więc Przewodniczący poinformował, że jest 

zobowiązany do wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczącego powierzenia Gminie Pysznica zadania zarządzania drogą 

powiatową Nr 2505R Ziarny – Sudoły – Stalowa Wola – jako punkt 12. Powiedział dodatkowo, 

że wymieniony projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady 

Powiatu. Przewodniczący poinformował, że pozostałe punkty ulegają przesunięciu o 1 więcej, 

i że obowiązuje wyświetlony na tabletach porządek obrad. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołów z obrad z XII i XIII Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący poinformował, że protokoły został przekazane wraz z materiałami. Zapytał 

czy są pytania, uwagi, uzupełnienia? Nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu nr XII/2025 z dnia 16 stycznia głosowało: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1.  

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 25.03.2025 15:34 

2 Bogusława Latawiec Za 25.03.2025 15:34 

3 Barbara Domin Za 25.03.2025 15:34 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 25.03.2025 15:34 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 25.03.2025 15:34 

7 Grzegorz Idec Za 25.03.2025 15:34 

8 Kamila Maziarz Za 25.03.2025 15:34 

9 Jacek Janiec Za 25.03.2025 15:34 

10 Damian Biały Za 25.03.2025 15:34 

11 Wojciech Chodorek Za 25.03.2025 15:34 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 25.03.2025 15:34 
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13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 25.03.2025 15:34 

14 Maria Linek Za 25.03.2025 15:34 

15 Paulina Miśko Za 25.03.2025 15:34 

16 Mariusz Sołtys Za 25.03.2025 15:34 

17 Marek Olejarz Za 25.03.2025 15:34 

18 Marek Ujda Nieobecny ------------ 

19 Rafał Tofil Za 25.03.2025 15:34 

20 Janusz Zarzeczny Za 25.03.2025 15:34 

21 Ryszard Andres Za 25.03.2025 15:34 

Protokół Nr XII/2025  z dnia 16 stycznia 2025 r. został przyjęty.  

 

Za przyjęciem protokołu nr XIII/2025 z dnia 25 lutego głosowało: za – 18, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1.  

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 25.03.2025 15:34 

2 Bogusława Latawiec Za 25.03.2025 15:34 

3 Barbara Domin Za 25.03.2025 15:34 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 25.03.2025 15:34 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 25.03.2025 15:34 

7 Grzegorz Idec Za 25.03.2025 15:34 

8 Kamila Maziarz Za 25.03.2025 15:34 

9 Jacek Janiec Za 25.03.2025 15:34 

10 Damian Biały Za 25.03.2025 15:34 

11 Wojciech Chodorek Za 25.03.2025 15:34 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 25.03.2025 15:34 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 25.03.2025 15:34 

14 Maria Linek Za 25.03.2025 15:34 

15 Paulina Miśko Za 25.03.2025 15:34 

16 Mariusz Sołtys Za 25.03.2025 15:34 

17 Marek Olejarz Za 25.03.2025 15:34 

18 Marek Ujda Nieobecny ------------ 

19 Rafał Tofil Za 25.03.2025 15:34 

20 Janusz Zarzeczny Za 25.03.2025 15:34 
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21 Ryszard Andres Za 25.03.2025 15:34 

Protokół Nr XIII/2025  z dnia 25 lutego 2025 r. został przyjęty.  

 

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przekazane wraz z materiałami. 

Zapytał, czy są pytania, uwagi, uzupełnienia? Nie zgłoszono.  

Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu Powiatu.  

 

Ad. 5 Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Stalowowolskim za rok 

2024: 

5.1 Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Stalowej Woli o stanie 

bezpieczeństwa w Powiecie. 

Przewodniczący poinformował, że informacja została przekazana wraz z materiałami. Zapytał 

czy Radni mają pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Ryszard Andres przywitał pełniącego obowiązki Komendanta Pana  

Mariusza Stasiaka i podziękował za przygotowanie informacji, a także obecność na sesji.  

Rada zapoznała się z informacją o stanie bezpieczeństwa w Powiecie. 

 

5.2 Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Stalowej 

Woli o stanie ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach pożarowych. 

Przewodniczący poinformował, że informacja została przekazana. Zapytał czy Radni mają 

pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Nie zgłoszono. Przewodniczący Ryszard 

Andres podziękował Panu Komendantowi Szczepanowi Koziołowi za przygotowanie 

informacji, a także obecność na sesji.  

Rada zapoznała się z informacją o stanie ochrony przeciwpożarowej oraz zagrożeniach 

pożarowych. 

 

5.3 Informacja dotycząca działalności Prokuratury Rejonowej w Stalowej Woli 

w zakresie zwalczania przestępczości i zapobiegania temu zjawisku. 

Przewodniczący poinformował, że w związku z tym, że właściwość miejscowa Prokuratury 

Rejonowej w Nisku obejmuje Gminę Bojanów zwrócił się z prośbą o przygotowanie informacji 

za 2024 rok także do Pana Piotra Walkowicza. Powiedział następnie, że informacja została 

przekazana radnym wraz z pozostałymi materiałami. Zapytał czy Radni mają pytania lub 

uwagi? Nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący podziękował Prokuratorom: Pani Ewie Kalandyk oraz Panu Piotrowi 

Walkowiczowi za przygotowanie informacji. 

Rada zapoznała się z informacją dotyczącą działalności Prokuratury Rejonowej 

w Stalowej Woli w zakresie zwalczania przestępczości i zapobiegania temu zjawisku. 

 

Do posiedzenia dołączył Radny Marek Ujda.  

 

Ad. 6 Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego o stanie 

sanitarnym w Powiecie. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres podziękował Panu Inspektorowi 

Stanisławowi Pieprznemu za przygotowanie informacji oraz obecność na sesji Rady Powiatu. 

Następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionej informacji?  

Nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się z informacją Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

o  stanie sanitarnym w Powiecie. 

 

Ad. 7 Informacja Państwowego Powiatowego Lekarza Weterynarii o bezpieczeństwie 

epizootycznym w Powiecie. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? 

Nie zgłoszono. Przewodniczący podziękował Panu Inspektorowi Januszowi Sudołowi 

za przygotowanie informacji.  

Rada zapoznała się z informacją Państwowego Powiatowego Lekarza Weterynarii 

o bezpieczeństwie epizootycznym w Powiecie. 

 

Ad. 8 Informacja o działalności Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego 

oraz Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego oraz stopniu przygotowania 

do działania w przypadku wystąpienia zagrożeń na terenie Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? 

Nie zgłoszono. Przewodniczący podziękował Panu Kamilowi Kuśmider Kierownikowi PCZK 

za przygotowanie informacji. 

Rada zapoznała się z informacją o działalności Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego oraz Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego oraz stopniu 

przygotowania do działania w przypadku wystąpienia zagrożeń na terenie Powiatu. 

 

Ad. 9 Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom 

powiatowym w roku 2025 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji 

zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych 

urzędów pracy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był opiniowany podczas posiedzeń 

Komisji Stałych. Przewodniczący Rady Ryszard Andres zapytał czy są uwagi lub pytania? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący następnie zarządził głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 20 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 25.03.2025 15:44 

2 Bogusława Latawiec Za 25.03.2025 15:44 

3 Barbara Domin Za 25.03.2025 15:44 

4 Andrzej Szlęzak Za 25.03.2025 15:44 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 25.03.2025 15:44 
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7 Grzegorz Idec Za 25.03.2025 15:44 

8 Kamila Maziarz Za 25.03.2025 15:44 

9 Jacek Janiec Za 25.03.2025 15:44 

10 Damian Biały Za 25.03.2025 15:44 

11 Wojciech Chodorek Za 25.03.2025 15:44 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 25.03.2025 15:44 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 25.03.2025 15:44 

14 Maria Linek Za 25.03.2025 15:44 

15 Paulina Miśko Za 25.03.2025 15:44 

16 Mariusz Sołtys Za 25.03.2025 15:44 

17 Marek Olejarz Za 25.03.2025 15:44 

18 Marek Ujda Za 25.03.2025 15:44 

19 Rafał Tofil Za 25.03.2025 15:44 

20 Janusz Zarzeczny Za 25.03.2025 15:44 

21 Ryszard Andres Za 25.03.2025 15:44 

Uchwała Nr XIV/95/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 marca 2025 r. 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu 

samorządom powiatowym w roku 2025 na realizację zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników 

powiatowych urzędów pracy została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 10 Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był opiniowany podczas posiedzeń 

Komisji Stałych. Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik o omówienie 

projektu uchwały. Pani Skarbnik Iwona Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Następnie 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 19 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 25.03.2025 15:51 

2 Bogusława Latawiec Za 25.03.2025 15:51 

3 Barbara Domin Za 25.03.2025 15:51 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 25.03.2025 15:51 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 
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6 Mateusz Nowak Za 25.03.2025 15:51 

7 Grzegorz Idec Za 25.03.2025 15:51 

8 Kamila Maziarz Za 25.03.2025 15:51 

9 Jacek Janiec Za 25.03.2025 15:51 

10 Damian Biały Za 25.03.2025 15:51 

11 Wojciech Chodorek Za 25.03.2025 15:51 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 25.03.2025 15:51 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 25.03.2025 15:51 

14 Maria Linek Za 25.03.2025 15:51 

15 Paulina Miśko Za 25.03.2025 15:51 

16 Mariusz Sołtys Za 25.03.2025 15:51 

17 Marek Olejarz Za 25.03.2025 15:51 

18 Marek Ujda Za 25.03.2025 15:51 

19 Rafał Tofil Za 25.03.2025 15:51 

20 Janusz Zarzeczny Za 25.03.2025 15:51 

21 Ryszard Andres Za 25.03.2025 15:51 

Uchwała Nr XIV/96/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 marca 2025 r. 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok została podjęta. 

 

Ad. 11Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2025 – 2039. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był opiniowany podczas posiedzeń 

Komisji Stałych. Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił Panią Skarbnik o omówienie 

projektu uchwały. Pani Skarbnik Iwona Kozioł przedstawiła projekt uchwały. Następnie 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania? Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący 

zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 19 Radnych, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 25.03.2025 15:55 

2 Bogusława Latawiec Za 25.03.2025 15:55 

3 Barbara Domin Za 25.03.2025 15:55 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 25.03.2025 15:55 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 25.03.2025 15:55 

7 Grzegorz Idec Za 25.03.2025 15:55 

8 Kamila Maziarz Za 25.03.2025 15:55 
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9 Jacek Janiec Za 25.03.2025 15:55 

10 Damian Biały Za 25.03.2025 15:55 

11 Wojciech Chodorek Za 25.03.2025 15:55 

12 Zofia Ciesielska-Grella Za 25.03.2025 15:55 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 25.03.2025 15:55 

14 Maria Linek Za 25.03.2025 15:55 

15 Paulina Miśko Za 25.03.2025 15:55 

16 Mariusz Sołtys Za 25.03.2025 15:55 

17 Marek Olejarz Za 25.03.2025 15:55 

18 Marek Ujda Za 25.03.2025 15:55 

19 Rafał Tofil Za 25.03.2025 15:55 

20 Janusz Zarzeczny Za 25.03.2025 15:55 

21 Ryszard Andres Za 25.03.2025 15:55 

Uchwała Nr XIV/97/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 marca 2025 r. 

w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 

2025 – 2039 została podjęta. 

 

Ad. 12 Projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego dotyczący powierzenia Gminie 

Pysznica zadania zarządzania drogą powiatową Nr 2505R Ziarny – Sudoły – Stalowa 

Wola. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był opiniowany podczas posiedzeń 

Komisji Stałych. Przewodniczący Rady Ryszard Andres poprosił Panią Naczelnik Aleksandrę 

Stróż o omówienie projektu uchwały. Pani Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu 

przedstawiła projekt uchwały. Następnie Przewodniczący zapytał czy są uwagi lub pytania? 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 20 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

1 Zdzisław Wójcik Za 25.03.2025 15:58 

2 Bogusława Latawiec Za 25.03.2025 15:58 

3 Barbara Domin Za 25.03.2025 15:58 

4 Andrzej Szlęzak Za 25.03.2025 15:58 

5 Leokadia Gugała Nieobecny ------------ 

6 Mateusz Nowak Za 25.03.2025 15:58 

7 Grzegorz Idec Za 25.03.2025 15:58 

8 Kamila Maziarz Za 25.03.2025 15:58 

9 Jacek Janiec Za 25.03.2025 15:58 

10 Damian Biały Za 25.03.2025 15:58 

11 Wojciech Chodorek Za 25.03.2025 15:58 
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12 Zofia Ciesielska-Grella Za 25.03.2025 15:58 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Za 25.03.2025 15:58 

14 Maria Linek Za 25.03.2025 15:58 

15 Paulina Miśko Za 25.03.2025 15:58 

16 Mariusz Sołtys Za 25.03.2025 15:58 

17 Marek Olejarz Za 25.03.2025 15:58 

18 Marek Ujda Za 25.03.2025 15:58 

19 Rafał Tofil Za 25.03.2025 15:58 

20 Janusz Zarzeczny Za 25.03.2025 15:58 

21 Ryszard Andres Za 25.03.2025 15:58 

Uchwała Nr XIV/98/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 25 marca 2025 r. 

dotycząca powierzenia Gminie Pysznica zadania zarządzania drogą powiatową Nr 2505R 

Ziarny – Sudoły – Stalowa Wola została podjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad. 13 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres zapytał, czy Radni chcą złożyć 

interpelacje bądź mają zapytania?  

Pani Paulina Miśko złożyła interpelację w sprawie poprawy bezpieczeństwa w Gminie 

Pysznica, poprzez zamontowanie lustra drogowego bądź zmiany ustawienia barierek 

chodnikowych przy wyjeździe z ul. Bukowej na ul. Armii Krajowej. 

Pan Andrzej Szlęzak podziękował radnym oraz pracownikom urzędu za zamówienie mszy św. 

za śp. Mamę.  

Pan Mariusz Sołtys zadał pytanie dotyczące porozumienia zawartego z powiatem i miastem 

Tarnobrzeg, dotyczącego transportu zbiorowego. Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny 

odpowiedział, że sytuacja wygląda w ten sposób, iż po otrzymaniu dodatkowej opinii 

z Ministerstwa Infrastruktury, otrzymano zgodę od Pani Wojewody. Zajęło to więcej czasu niż 

przypuszczano i ta opinia była potrzebna, gdyż Wojewoda interpretował sprawę w ten sposób, 

że miasto na prawach powiatu powinno być wyłączone z transportu publicznego 

realizowanego przez powiat.   

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 15 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres zapytał, czy Radni chcą złożyć wnioski 

lub mają informacje do przekazania?  

 

Przewodniczący Ryszard Andres przypomniał Radnym, że oświadczenia majątkowe za rok 

2024 składa się do 30 kwietnia, po dwa egzemplarze wraz z dwoma kopiami PIT. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sesja w przyszłym miesiącu odbędzie się 

w  dniu 29 kwietnia. 

 

  



 10 

Ad. 16 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady XIV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Myszka 

 

 

 Ryszard Andres 

 

 Przewodniczący Rady Powiatu 

 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 
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